
Mere fart paa
De gamles Hjem

En snes of de 34 manglende lejligheder ven-
tes klar til nytaar

I sidste byraadsmøde blev der ud-
trykt megen misfornøjelse  over
forsinkelsen af istandsættelsen aft
De gamles Hjem, baade af sociale
og økonomiske  grunde. Socialud-
valget opfordredes til at gøre, hvad
det kunne for at fremme byggeriet.

Og vi gør, hvad vi kan, siger
socialudvalgsformanden, fru Elva
Jensen. Vi er til byggemøde tre
mand hver eneste mandag og gaar,
hjemmet Igennem. Og der e r kom-
met mere fart paa. Sidste mandag
var der seks murere i gang, og vi
kunne virkelig se, at der var sket
noget. Vi udtrykte ogsaa glæde
herover,

Vi regner stadig med, at de to
øverate etager kan være klar til
ibrugtagning til nytaar. Det drejer
sig om ca. 20 af de 34 lejligheder,
der stilles til raadighed.  Med hen-
syn til de resterende 14 maa man
næppe vente, at de er klar for 1.
april. Men som sagt: Vi gør, hvad
vi kan for at faa byggeriet frem-
met.

Forholdet er dot, bl, a. i Horsens ,
at der e r for faa murere. I stagna-
tionstiden forlod de unge murere
byen, saa nu, hvor der er masser
af arbejde, er der for faa til a t ud-
fore det. Det er en alvorlig misere

for Horsens. At det skulle gaa sær-
ligt ud over offentligt byggeri, som
det blev nævnt I byraadsmødet , tror
jeg ikke paa. Jeg kender private
arbejdspladser, hvor man heller ikke
har tilstrækkeligt mandskab tilraadighed.
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